
REPUBLIKA HRVASKA 

KARLOVAČKA ŽUPANIJA 

OPĆINA VOJNIĆ 

VIJEĆE SRPSKE NACIONALNE MANJINE 

 

URBROJ: 20 /15 

Vojnić, 16 prosinac  2015. godine 

 

 

 

Z A P I S N I K 

 

sa III. redovne sjednice Vijeća srpske  nacionalne manjine održane 

16 prosinca 2015. godine zakazane  u 10:00 sati 

u  prostorijama  SKD PROSVJETA Pododbor Vojnić 

 

Prisutni vijećnici: 
1. Mirko Martinović, 

2. Mile Knežević,  

3. Milena Gunj,  

4. Nikola Pavić,  

5. Anđelka Šimulija,  

6. Miloš Pajić 

 

Odsutni vijećnici: 

1. Miloš Mrkić,  

2. Saša Kolar 

             

Ostali prisutni:  

1. Čedomir Studen –  član SKD PROSVJETA Pododbor Vojnić 

 

Zapisničar: 

1. Mile Knežević 

 

Započeto u  10:00 sati 

 

Predsjednik Vijeća srpske nacionalne manjine Općine Vojnić Mirko Martinović, pozdravlja 

prisutne, proziva prisutne i utvrđuje da od  8 (osam)  vijećnika III - radnoj  sjednici 

prisustvuje 6 (šest)  vijećnika, odnosno da vijeće ima  natpolovičnu većinu od ukupnog broja 

vjećnika tako da   može raspravljati i  donositi pravovaljane odluke 

 

Nakon utvrđenog kvoruma Predsjednik  predlaže slijedeći: 

 

D n e v n i   r e d: 

 

1. Razmatranje i usvajanje  prijedloga  za kupnju darova djeci srpske nacionalne manjine  

za Svetog Nikolu, 

2. Informacija o stanju žiro – računa OO VSNM Vojnić, 

3. Razno. 



Milena Gunj je predložila da se dnevni red izmjeni. Međutim prisutni članovi nisu bili za 

izmjenu dnevnog reda već su ga jednoglasno prihvatili.  

 

Točka 1. 

Razmatranje i usvajanje  prijedloga  za kupnju darova djeci srpske nacionalne manjine  

za Svetog Nikolu 

 

Predsjednik Vijeća srpske nacionalne manjine Općine Vojnić Mirko Martinović  obrazlaže 

razloge  za sazivanje  III sjednice i ovakav dnevni red.  

 

Prijedlog za točku 1. dala je  Anđelka Šimulija. Ista smatra da djeca srpske nacionalne 

manjine treba da dobiju poklone od Vijeća srpske nacionalne manjine za dan Svetog Nikole 

koji je 19.12.2015 godine.  

 

Predlaže se da se kupe pokloni do 80 komada   u visini od 20,00 kn po djetetu, do  iznosa od 

1.600,00 kuna ukupno. 

 

Zadužuju se Anđelka Šimulija i Mile Knežević da odu u Karlovac i u Kauflandu kupe ove 

darove. 

 

Prijedlog  je jednoglasno usvojen - šest za. 

  

 

Točka2. 

Informacija o stanju žiro – računa OO VSNM Vojnić 

 

Mile Knežević je postavio pitanje u kojem je stanju  žiro-račun vijeća i da li imamo sredstava 

za kupovinu  ovih darova. 

 

Predsjednik Vijeća Mirko Martinović je informirao vijeće da je račun deblokiran. Sredstva 

smo dobili u visini od 4.000,00 kn  od Županijskog vijeća srpske nacionalne manjine 

Kralovac za deblokadu računa, 4.000,00 kuna za izbornu promidžbu od Općine Vojnić, od 

čega 500,00 kn pripada nezacvisnoj listi Nikole Eremića za 1 člana vijeća, a ostalih 3.500,00  

SNV-u kao predlagaču liste za 7 članova vijeća. Također je od Općine Vojnić dobiveno 

3.000,00 kn za redovnu djelatnost vijeća u 2015  godini. 

 

Mile Knežević je pitao da li se iz ovih sredstava može dati pomoć NK Petrova Gora Vojnić na 

što je predsjednik odgovorio da ne može jer  vijeće ne može davati donacije ovakovog tipa ali 

može učestvovati u zajedničkim programima sa nogometnim klubom i sufinancirati te 

programe. 

 

Informacija je  je jednoglasno  prihvaćen- šest za. 

  

Točka 3. 

R a z n o 

 

Milena Gunj je izrazila nezadovoljstvo zbog rada vijeća. Nije joj poznata činjenica da  vijeće 

ima prostoriju  u zgradi općine Vojnić. Predsjednik je upoznao prisutne da je dobivena 

kancelarija br. 19. u zgradi općine na korištenje  vijeću. Pri preuzimanju kompjutora i 

štampača od općine u kancelariji su bili on i zamjenik.  Pri korištenju kancelarije  potrebno je 



zatražiti ključ od tajnice u općini, jer se kancelarija može koristiti samo  radnim danom. Ista je 

inzistirala da se odmah ide kod općinskog načelnika zbog kancelarije, na što je predsjednik 

odgovorio da nema potrebe već da članovi vijeća kad hoće koristiti kancelariju slobodno odu i 

uzmu ključi. 

  

Nikola Pavić smatra da  u općini Vojnić ne trebaju biti dvije udruge  antifašista  već jedna i da 

predsjednik vijeća kontaktira drugu udrugu te da se iznađu  zajednički  stavovi te da u 

Vojniću bude jedna zajednička udruga. 

 

Predsjednik vijeća je pozvao sve prisutne da 19.12.2015 godine budu u 10 satu pred srpskom 

pravoslavnm crkvom u Vojniću kod podjele darova djeci. 

 

 

Završeno u  11:10 sati.  

 

 

Zapisničar                      P r e d s j e d n i k  

Mile Knežević                                                                 vijeća srpske nacionalne manjine 

                                                                                                   Općine Vojnić  

                                                 Mirko Martinović, dipl.oec.  

    


